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Abstract (en)
The spanner (10) has a lever arm (12) having an operating grasp (14). An actuator (16) is provided at another end of the lever arm and a joint (18),
tiltable around an axis (20) is arranged between the lever arm and actuator. A bolting device tooth (32) reaches into the teeth (30) of the actuator for
locking and is induced to unlock from the teeth. A U-shaped shaped part (34) positively embraces the locking end of the lever arm. The U-shaped
shaped part is adjustable for unblocking against a spring (36). The spring is arranged between the U-shaped shaped part and the end of the lever
arm.

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft ein Betätigungswerkzeug (10, 40) zum Anziehen und/oderzum Lösen von Schraubverbindungen mit einen Hebelarm (12),
an dessen einemEnde ein Betätigungsgriff (14) und am anderen Ende einBctätigungskopf (16, 42) vorgeschenist. Zwischen Hebelarm (12)
undBetätigungskopf (16, 42) ist ein schwenkbares Gelenk (18) angeordnet. Der Betätigungskopf (16, 42) weist eine Verzahnung (30) als Teileines
Arretiermechanismus (22) für das Gelenk (18) auf. Ein Verriegelungszahn (32), greiftzur Arretierung in die Verzahnung (30). Zum Entriegeln
der Arretierung wird er aus der Verzahnung (30) bewegt. Zum Entriegeln der Arretierung ist ein u-förmiges Formtcil (34) vorgesehen, an dessen
Stirnseite der Verriegelungszahn (32) angeordnet ist.
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